
Matěj Szotkowski, 3. A 

Dračí skála 

v Třinci dne 12.3.2024  

Vážené město Třinci, 

jakožto vášnivému horolezci mi připadá, že se v tobě nenachází žádné kvalitní lezecké centrum, 

a proto si myslím, že by mohlo být nějaké postaveno. Zde ti napíšu pár důvodů, proč si myslím, 

že by to byl dobrý nápad. 

 Za prvé si myslím, že by to mohlo motivovat třinecké občany se více hýbat a žít zdravě. 

Určitě by to pomohlo mladým studentům jako jsem já, dělat něco ve volném čase, a ne jenom 

sedět u počítače. Podle mého názoru se už v tobě nachází ideální místo na realizaci tohoto 

projektu, byl by jím prázdný pozemek poblíž Werk Areny, který má potřebné rozměry pro tuto 

stavbu. Výstavba na tomto místě by dovolila třineckým hokejistům zatrénovat si jiným 

způsobem než jenom na ledě nebo v posilovně. Pokud by se tento projekt uskutečnil, byl by si 

městem s jednou z nejlepších horolezeckých hal v Moravskoslezském kraji a širokém okolí. 

U stěny by se také mohla nacházet útulná a moderní kavárna nebo restaurace se zdravou 

výživou. Další motivací pro realizaci by mohlo být to, že horolezectví se poslední dobou víc 

a víc popularizuje, a proto by tato instituce dokázala po nějaké době něco vydělat do městské 

pokladny. 

 Ideální jménem pro toto lezecké centrum by za mě bylo jméno Dračí skála, protože 

Třinec a Třinecké železárny se váží k slovu drak a horolezectví bylo původně provozováno 

pouze na skalách.  

 Byl bych velmi rád, kdybys můj nápad zvážil. Pokud by ses pro můj návrh opravdu 

rozhodl, potěšili bys tím mnoho lidí z Třince a okolí, včetně mě. 

S pozdravem 

Matěj Szotkowski  

 


